
Konference 12.3.2022         ZPRÁVA      ÚPCH 

 

     Vážení  přátelé, dovolte abych i já Vás všechny přivítala na dnešním setkání, 
těší mě,že jsme se sešli po delší době vzhledem  k celkové situaci v našich 
podmínkách. 

Zmínila bych se aspoň zhruba k celkové statistice našeho chovu boxerů za rok 
minulý,tj 2021: 

-  do chovu bylo přeregistrováno  58 jedinců – 16 psů a 42 fen 
- zapsaných štěňat  -  552 – 262psů a 290 fen 
- bílá štěňata    47 
- celkem 103 vrhů 
- importů 21 

Celkově chov boxerů u nás má ustálenou podobu už několik let,máme dobrou 
základnu chovných stanic,odchovy jsou exterierově i povahově úspěšní,jedinci 
se prosazují  i v zahraničí.Děkuji chovatelům za dobře odvedenou činnost a 
začínajícím chuť do chovatelské práce,výstav,výcviku. To se v dnešní době řadí 
k hlavnímu článku chovatelských akcí. Dalším společným jednáním s poradci 
chovu by jsem chtěla mírně upravit chovatelský řád. 

Na závěr dovolte abych Vám popřála  mnoho úspěšných odchovů,spokojených 
nových majitelů,zdravé a krásné psy 


